



**ECTA President
Michael Franz**

e-Mail: President@ECTA.de



A little bit of everything

Dear Dancers,
I wish you and your families a good and healthy new year 2017. How the year will be and what it will bring us is also a kind of lottery this year.

In contrast to many other things, however, we do not need a crystal ball for the most essential things. Again in 2017, we as ECTA will present our popular dance form specific events again.

The Square Dance Council starts with Student Jamboree in the city of Datteln on March 25th, 2017. The Square Breaker will support us by being our helping hands there.

In May, the Round Dance Council will follow. The Round Dance Festival will take place on 27 and 28 May 2017. The ECTA is supported by the Chickenwalkers and the Chickendales in Gerbrunn near Würzburg.

The Clogging Council hold its event in June. The Clog Convention takes place in Reilingen, supported by the nawiegehtdas. Do not miss it, whether you are a long-time clogger or a new beginner. Please reserve the date 16th to 18th June 2017.

Von jedem etwas

Liebe Tänzer,
Euch und Euren Familien wünsche ich ein gutes und gesundes neues Jahr 2017. Wie das Jahr verlaufen wird und was es uns bringen wird ist auch in diesem Jahr eine Art Lotterie.

Im Gegensatz zu manch anderem benötigen wir aber für die ganz wesentlichen Dinge keine Kristallkugel. Auch in 2017 werden wir von der ECTA wieder unsere beliebten Spartenveranstaltungen präsentieren.

Das Square Dance Council macht den Anfang mit der Student Jamboree in Datteln am 25 März 2017. Hierzu werden uns die Square Breaker unterstützen.

Im Mai folgt dann das Round Dance Council. Am 27. und 28. Mai 2017 findet das Round Dance Festival statt. Unterstützt wird die ECTA hierbei in der Durchführung in Gerbrunn nahe Würzburg von den Chickenwalkers und den Chickendales.

Das Clogging Council hat in Juni seine Veranstaltung. In Reilingen findet unterstützt von den nawiegehtdas die Clog Convention statt. Lasst Euch das nicht entgehen, egal ob langjähriger Clogger oder neuer Anfänger. Reserviert Euch hierfür den Termin 16. bis 18. Juni 2017.

Significantly later in the year, the Contra and Traditional Council round off our series of events. The Contra Dance Convention will be a guest in Großhelfendorf on 28 October 2017. As hosts, the Dreaming Igel will support ECTA here.

In addition to these ECTA events, there will also be a lot of specials on different occasions in 2017. For each and every single one of these events, I keep my fingers crossed for you, hoping for big success. After all, a large number of participants on an event is still the best praise and honor for sure a for an organ-izer of every event.

For your callers, cuers, instructors and prompters, ECTA is again offering some further training courses this year. In addition to the ECTA Convention, we now have seven ECTA recognized regional groups which are concerned with this. Not only ECTA members are welcome to join these groups. The meet-ings of these groups are open to everyone. If you would like to visit such a meeting, you can get information about the regional groups, not least but not least via our new homepage. In this or similar way a new leader for contra, clogging, round dance or square dance has already emerged from some inquisitive danc-ers. To all of you a good start in the new year!

Michael



ECTA President

Deutlich später im Jahr, rundet das Contra und Traditional Council unseren Reigen an Sparten Veranstaltungen ab. Die Contra Dance Convention wird am 28. Oktober 2017 zu Gast in Großhelfendorf sein. Als Gastgeber werden die Dreaming Igel die ECTA hier unterstützen.

Neben diesen ECTA Veranstaltung wird es aber auch in 2017 wieder viele Specials zu den unterschiedlichsten Gelegenheiten geben. Für eine jede dieser Veranstaltungen drücke ich Euch die Daumen, das sie ein Erfolg wird. Denn schließlich ist eine große Teilnehmerzahl das schönste Lob für einen Ausrichter einer jeden Veranstaltung.

Für Eure Caller, Cuer, Instructor und Prompter hält die ECTA auch dieses Jahr wieder einige Weiterbildungsangebote bereit. Neben der ECTA Convention haben wir nun sieben ECTA anerkannte Regional Gruppen die sich hiermit beschäftigen. Bei diesen Gruppen sind aber nicht nur ECTA Mitglieder gern gesehen. Die Treffen dieser Gruppen sind für alle interessierten offen. Wer also einmal ein solches Treffen besuchen möchte kann sich nicht zuletzt über unsere neue Homepage Informationen zu den Regional Gruppen holen. Auf diesem oder ähnlichem Weg ist schon aus einigen wissbegierigen Tänzern ein neuer Leader für Contra, Clogging, Round Dance oder Square Dance entstanden. Euch allen eine guten Start in das neue Jahr!

Michael